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PROTOKÓŁ NR 17/2021 
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU 
Z DNIA 21.04.2021 R. W GODZ. 1203 -1259 

W ZDALNYM TRYBIE OBRADOWANIA 
 
Zdalny tryb obradowania oznacza, że prowadzenie posiedzenia  przez Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  w Wałczu odbywać się będzie w sali narad  Starostwa 
Powiatowego w Wałczu przy ul. Dąbrowskiego 17, a łączność z radnymi i innymi uczestnikami 
następować będzie z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość za 
pośrednictwem oprogramowania ZOOM. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( zał. nr 1 i 2*). 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
4. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu – materiał sesyjny. 
5. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na terenie  Powiatu 

Wałeckiego za 2020 r. – materiał sesyjny. 
6. Informacja na temat stanu dróg krajowych i wojewódzkich w Powiecie Wałeckim. 
7. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 
8. Podsumowanie zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 2020/2021 r.  
9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wałczu: 
a) zmieniającą uchwałę Nr XIII/105/2012 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 kwietnia 2012r.   

w sprawie zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi lub 
niektórych ich rodzajów na zbiornikach powierzchniowych wód stojących oraz wodach 
płynących Powiatu Wałeckiego.  

10. Sprawy bieżące. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 

 
Ad. pkt 2. 
Stwierdzenie quorum.  
Zgodnie ze sprawdzoną obecnością Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – na stan  
9 Członków Komisji, obecnych 8 - nieobecny radny Tomasz Srebrzyński.  Wobec powyższego 
Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 
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Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokołu*.  

Ad.pkt.4. 
Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  
w Wałczu – materiał sesyjny. 
 
Janusz Różański – Członek Komisji  
- Czy te zobowiązania 3725 zł ZUS u Urząd skarbowy to są wymagalne czy bieżące. 
 
Marzenna Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu 
- Wymagalne  
 
Janusz Różański – Członek Komisji  
- Czy one się przedawniły już , jak to jest. 
 
Marzenna Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu 
- Wszystko jest już uregulowane , to  jest stan na koniec 2020 roku  
 
Janusz Różański – Członek Komisji  
- To były zaległość wymagalne tak i zostały uregulowane?  
 
Marzenna Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu 
- Tak 
 
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki 
Publicznej  
w Wałczu. 
LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie.  
 
Ad.pkt.5.  
Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na terenie  Powiatu 
Wałeckiego za 2020 r. – materiał sesyjny. 
 
Radny Janusz Różański zadał pytanie Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii czy w czasie pandemii 
poprawiła się sytuacja sanitarno-weterynaryjna czy pogorszyła się  i  czy pandemia miała wpływ 
pozytywny na przestrzeganie przepisów i jak to ocenia.  
/Wypowiedź Pana Ryszarda Sawickiego Powiatowego Lekarza Weterynarii została 
zarejestrowana uniemożliwiając jej zaprotokołowanie/ 
 
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na 
terenie  Powiatu Wałeckiego za 2020 r. 
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LICZBA OBECNYCH - 8 
GŁOSY ZA - 7 (radni: Janusz Ciaś,  Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz,  Janusz Różański 
Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 
BRAK GŁOSU – 1 (radny: Jerzy Goszczyński) 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informacje.  
 
Ad.pkt.6.  
Informacja na temat stanu dróg krajowych i wojewódzkich w Powiecie Wałeckim. 
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu*.  

Sławomir Rosiński Kierownik GDDKiA Rejon w Wałczu z przyczyn technicznych nie mógł się 
połączyć i w tym punkcie nie uczestniczył w posiedzeniu Komisji.  
 
Janusz Różański – Członek Komisji  
- Mam taką uwagę w grudniu odbyło się oddanie obwodnicy  był śnieg, jak śnieg stopniał i teraz 
w ostatnich dniach , tygodniach ludzie ruszyli na wycieczki rowerowe , spacery i tam wzdłuż 
obwodnicy pozostał bałagan , szczególne było dużo zdjęć pod estakadami, Panie Dyrektorze to 
należałoby albo wykonawcę zobowiązać  albo wykonawców albo już niestety samemu to 
posprzątać , ta nie może być  część chyba jest na terenie miasta część na terenie gminy ale tam 
są bardzo brzydkie nieczystości jakie hałdy i apeluje tutaj żeby Dyrektor jak słyszy żeby wykonał , 
jak nie to apeluje do Zarządu żeby zgłosił si z wnioskiem do Kierownika Rosińskiego i spowodował 
to uprzątnięcie nieczystości. Chciałbym zadać pytanie do dróg wojewódzkich. Kiedy wreszcie 
będzie kompleksowe wykonanie drogi wałcz – Trzcianka do granicy powiatu Trzcianka. Tam się 
robi po kilkaset metrów ale trzeba by było zrobić kompleksowo to jest ważna droga póki jeszcze 
11 nie jest wykonana z Poznania nad morze, to Poznaniacy i nie tylko południe Polski jeżdżą przez 
Trzciankę i Wałcz jak kończy się powiat Wałcz , Trzcianka czarnkowsko- trzcianeckie jak zaczyna 
się Powiat Wałecki to już jest droga niskiej jakości , nasze drogi powiatowe robią się lepsze niż ta 
droga.  
 
Mam pytanie do dyrektora Rzemykowskiego czy  tysiąclecia jest już skończona i te studzienki 
będą obniżone, bo każdą studzienkę się na kołach czuje, te studzienki nie są po podwyższane do 
zera jak to się mówi.  
 
Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu  
W przyszłym tygodniu jest planowany odbiór gwarancyjny i miedzy innymi studzienki będą 
wykazywane do poprawy  
 
Przewodniczący Komisji przekazał, że pytania zadane przez radnego Janusza Różańskiego zostaną 
przekazane do GDDKiA  do Zarządu Dróg wojewódzkich i odpowiedź trzyma w formie pisemnej. 
 
Przemysław Maksymowicz – Wiceprzewodniczący Komisji  
- Z tego co wiem  Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad na terenie naszej gminy będzie 

wykonywał doświetlenia przejść dla pieszych na drogach krajowych  z tego co wiem jest możliwość 

dofinansowania i czy takie samo przedsięwzięcie będzie również robił Zarząd Dróg Wojewódzkich 

bo mamy drogę w m. Golce gdzie też są dwa przejścia dla pieszych, które można byłoby również 

doświetlić, mamy też również drogi chociażby w miejscowości Gostomia i takie samo 

przedsięwzięcie można by również zaprezentować przy Zarządzie Dróg Wojewódzkich.   
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Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddała pod 
głosowanie przyjęcie Informacja na temat stanu dróg krajowych i wojewódzkich w Powiecie 
Wałeckim. 
LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 
 

Posiedzenie Komisji opuścił radny Janusz Różański. Na stan ogólny 9 członków , obecnych 7 . 
 
Ad. pkt. 7.  
Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu*.  

Jerzy Goszczyński – Członek Komisji 
- Rzuca się w oczy duża liczba planowanych zadań inwestycyjnych proszę pana Starosty  
wypowiedzenie czy to są rzucone  hasło i są to życzeniowo czy to są zadania wobec których 
podjęto już środki aby mogły być  najbliższych latach wykonane, bo jest to olbrzymia ilość tych 
zadań inwestycyjnych. Jeżeli zostałyby one zrealizowane to w dużym stopniu problem dróg w 
powiecie byłby rozwiązany. Czy jeżeli taki plan został zrobiony czy uwzględniono oczywiście w 
jakimś minimalnym zakresie nasze środki ale również środki zewnętrzne , środki zarówno 
europejskie i środki rządowe w ramach tych programów które są nam proponowane , czy jest 
robiony jakiś harmonogram czy to jest w tej chwili po prostu hasło wyznaczony temat ze takie są 
potrzeby.  
 
Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  
- Ma Pan racje tych inwestycji drogowych będzie bardzo dużo. Pierwsza inwestycja już ogłaszamy 
przetarg na to jest dalszy ciąg drogi powiatowej z Próchnowa do Piecnika wartość tej drogi koło 
5 mln zl. Czekamy na rozstrzygnięcie mam nadzieję ze będzie pozytywne, finansowanie na dzień 
dzisiejszy mamy zapewnione , jest to dofinansowanie z puli urzędu marszałkowskiego , 
regionalnego programu operacyjnego i funduszu leśnego. Połączenie tego finansowania jest 
bardzo korzysta dla naszego powiatu. Druga inwestycja to jest od dr. Nr 10 -Toporzyk-Lipie ponad 
3 mln zł , dywanik asfaltowy o szer. 3m.  
Były głosy przeciwne były też.  
Kolejne to przejścia w Golcach i Dobinie, my będziemy robić doświetlenie pod warunkiem ze 
dostaniemy dofinansowanie, złożyliśmy wniosek do funduszu samorządowego fund róg do 
urzędu wojew. Czekamy na decyzje liczmy ze będzie pozytywne i czekamy na bardzo duże środki 
, po pierwszej rekomendacji które wojewoda zaopiniował pozytywnie one poszły do premiera , 
to jest duże inwestycja na 15 mln zł  3 letnia Chwiram – Różewo , Różewo do drogi wojewódzkiej 
i w kierunku Przybkowa , mam nadzieje ze te środki będą zapewnione oczywiście nie wiemy w 
jakiej wysokości czy 50% czy 75 % , przy 50% byłaby bardzo trudna inwestycja , liczę ze będzie to 
kwota koło 75%, we współpracy z gminą wiejską Wałcz, udałoby się nam to w cyklu 3 letnim 
zrealizować. Projektowanie ścieżki rowerowe z Wałcza do Przybkowa  dalej do granicy z 
Powiatem Pilskiem do Skrzatusza . Kolejna droga która jest w planach zwróciliśmy się o środki do 
funduszu, jak wiecie Państwo dwukrotnie się zwracaliśmy i nie dostaliśmy nic tu jesteśmy 
troszeczkę niemile zaskoczeni bo uważamy ze te nasze wnioski były dobre  i one dotyczyły 
społeczności lokalnej , miały wspierać tą społeczność lokalną. Ale były też tam drogi, bo w 
pierwszym rozdaniu chcieliśmy zrealizować od  ronda Witankowo w kierunku Skrzatusza i w 
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kierunku Nowej Szwecji, żeby te drogi dobrze zrobione również ze ścieżkami , ale to przepadło. 
Droga Strączno – Nakielno ona naprawdę wymaga szybkiego remontu bo tam przejeżdża bardzo 
dużo pojazdów , dzisiaj ta część Nakielna turystyczna się bardzo mocno rozbudowuje , tam co 
si9e dzieje to za chwilę będzie prawie jak na drodze 22 , trzeba tam wszystko zrobić żeby tą drogę 
udrożnić, ona jest za wąska, tam chcemy zrobić ścieżkę pieszo – rowerowa , która połączyła  
Próchnowo i łączyła by się  do dużej strasy rowerowej  Szczecinek – Drawsko Pom aż do granicy, 
taki mamy pomysł. Również przymierzamy się , jest szansa, droga wykorzystywana przez MON, 
tj. Mirosławiec – Orle tam możemy dostać 100% dofinansowanie, już przygotowujemy całą 
dokumentacje. Jeżeli chodzi o drogę to jest to dobry kierunek, chciałbym tu podziękować lasom 
Państwowym , które się bardzo mocno włączyły bo z funduszu leśnego , jeszcze nie podpisaliśmy 
umowy, ale zostało to potwierdzone duża kwota bo ponad  4 mln zł. 
  
Przemysław Maksymowicz – Wiceprzewodniczący Komisji 
- Faktycznie jest tutaj dużo inwestycji , świetnie fajnie że tutaj się będzie coś działo. Ale mam 
pytanko , jest jedna z naszych dróg , która jest oczywiście na terenie naszej gminy dosyć mocno 
zdezelowana  nie widzę ich tutaj w planach do remontu,. Chyba ze Państwo macie jakieś inne 
plany chodzi mi o drogę Wiesiółka Czapla Witankowo, to droga w stanie agonalnym. Drugie 
pytanie chodzi mi o remont drogi Wiesiółka wraz z budową ścieżki rowerowej fajnie że to będzie 
wykonywane , kiedy mniej więcej będzie jakbym mógł się spytać kiedy będzie ta dokumentacja. 
Czy chociaż były jakieś rozmowy ze Starostą Powiatu Pilskiego, bo jest wpisane ze do granicy 
powiatu , czy będzie dalsza odległość czy będzie łączyła się ze Skrzatuszem.  
 
Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  
- Były prowadzone rozmowy ze Starostą Pilskim , uznaliśmy że droga jest na tyle ważna żeby ją 
zrobić i Starosta Pilska również włącza się w to aby zrealizować swój odcinek , my projektujemy 
tu za chwile Pan Dyrektor może powiedzieć na jakim etapie jest projektowanie , chcemy się 
przygotować do inwestycji i nie robić ich na ostatnią chwilę . Dofinansowanie zewnętrzne bardzo 
się zmienia w trakcie i my musimy być naprawdę bardzo dobrze przygotowani do tego żeby 
podjąć działania inwestycyjne bardzo szybko. A nawet gdy mamy zebrane środki, a nie mamy 
projektu to wszystko się wydłuża w czasie. Mamy pewne priorytety bo stawiamy na drogi które 
są strategiczne ,które łączą się z drogami wojewódzkimi i krajowymi i one są dzisiaj najważniejsze, 
ale też nie możemy zapomnieć , o czym wspomniał Pan radny o drogach gdzie są tam gdzieś na 
uboczach. Też ludzie tymi drogami też jeżdżą , my wiemy jakie te drogi są w stanie , one są 
projektowane.  
 
Cezary Skrzypczak – Członek Komisji  
- Dwa słowa droga Wiesiółka Czechyń Głowaczewo Nowa Szwecja, zauważałem że bardzo ludzi 
korzysta z tej drogi jako łącznika drogi 10 z dr. Nr 22 omijają w ten sposób Wałcz , ta droga 
zwłaszcza na odcinku Głowaczewo – Szwecja też jest już w złym stanie, lecą boki i jest zakrzaczona 
zanieczyszczone rowy już od dłuższego czasu. Proponuję, aby się temu przyjrzeć problemowi  
w przyszłości. 
 
Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu  
- Ja powiem tak na dzisiaj zakończone mamy projektowanie na około 60 km dróg więc myślę że 
jak będą jakieś nabory rządowe czy unijne my będziemy mieli projekty przygotowane te projekty  
powinny się skończyć w tym roku niektóre w przyszłym bo to tez chodzi o kwestie finansowe żeby 
móc w stanie zapłacić.  Odnośnie drogi od 10 przez Głowaczewo do Nowej Szwecji , jesteśmy na 
i etapie od Wiesiółki do skrzyżowania z 10 do granicy powiatu, to jest w granicach 5 km, to jest I 
etap gdzie jesteśmy w fazie projektowania i ten projekt w tym roku się zakończy. To jest projekt 
przewidujący również ścieżkę rowerową w porozumieniu właśnie z Powiatem Pilskim., gdzie oni 
tez mają po swojej stronie zaprojektować swoją część. Ma być to projekt spójny. Są zrobione 
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mapy do celów projektowych w zakresie wsi Czechyń – Głowaczewo, żeby w przyszłości 
przygotować do dokumentacji i projektu. Mam oczywiście w głowie żeby ten cały odcinek 
zaprojektować, i w przyszłości się starać, ale tych projektów jest dużo i zadań jest dużo, mam w 
głowie niedokończony odcinek drogi Karsibór – Kłębowiec, położyliśmy 1 km,. Zostaje jeszcze 2,5 
km drogi niedokończone. A to jest tez jedna z ważniejszych dróg pod względem samochodów. 
My też robimy dużo projektów ad hoc my w tym roku projekt zrobiliśmy szybko projekt od  dr 10 
do Lipia pojawiły się środki więc ten projekt zrobiliśmy . Oprócz projektów zrobionych , zawsze 
jesteśmy w stanie w ciągu kilku miesięcy zrobić projekty jeśli będzie taka trzeba. Myślę że 
będziemy w odnoście dokumentacji projektowej przygotowani na projekty lub zadania które się 
pokażą do sfinansowania.  
 
Jerzy Goszczyński – Członek Komisji 
- W kwestii komentarza tylko , cieszę się ze Starosta i Pan Dyrektor dobrze rozumieją ze drogi 
powiatowe był zawsze z największych problemów i największych pieniędzy które są potrzebne 
do rozwiązania tego problemu. Cieszę się ze Pan Starosta podkreśli, że to jest dobry czas , żeby 
te drogi robić. Nawet jak popatrzymy że jak robiliśmy nie małą ilość drogi w przeszłości to były 
one rozłożone w czasie. Ze strony Funduszy rządowych jak i funduszy europejskich ale również 
marszałkowych. Sprawna działalność powoduje że do tej pory sporo dróg jest już zrobionych. A 
perspektywy są nadal bardzo dobre i byłoby wyjątkowym grzechem zaniechanie w tej chwili 
robienia tych dróg za wszelką cenę. Być może że taki okres nie będzie trwać zbyt długo dlatego 
to co zrobimy w tej chwili to będzie mieszkańcom służy przez następne kilkadziesiąt lat.  
 
Cezary Skrzypczak – Członek Komisji  
- Jedna uwaga do tej drogi Nowa Szwecja – Głowaczowem ten odcinek jest najbardziej zniszczony 
na tym terenie tam wymagałoby wycięcie krzewów w rowach bo zarasta drogę , tam nie ma już 
widoczności na boki a tam sporo zwierzyny. Po drugi na łuku drogi przy kościele jest bardzo duże 
obniżenie gruntu od z prawej strony aż drogi trzeba zjechać, tam jest problem żeby niższym 
pojazdem się przemieścić. Prosiłbym więc o zbadanie tego tematu bo coraz trudniej tam się 
jeździ.  
 
Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji 
- Wszystko jest dobrze ale i tak mało, nie ma Człopy.  
 
 
Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  
- Również mamy na uwagę gminę Człopę, i Tuczno tam również jest cały proces projektowy, 
Mielęcin Miłogoszcz do Tuczna,. Ale też myślimy o innych drogach w Człopie ale również z  lasami.  
 
Nieobecny radny Janusz Różański . Na stan ogólny 9 członków obecnych 7.  
 
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie sprawozdania. 
LICZBA OBECNYCH - 7 

GŁOSY ZA - 7 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz, Cezary Skrzypczak,  Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 
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Ad. pkt. 8. 
Podsumowanie zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 2020/2021 r.  
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu*.  

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie informację. 
LICZBA OBECNYCH - 7 

GŁOSY ZA - 7 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz, Cezary Skrzypczak,  Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 
 
Ad. pkt. 9. 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wałczu: 

a) zmieniającą uchwałę Nr XIII/105/2012 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 kwietnia 2012r.   
w sprawie zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi 
lub niektórych ich rodzajów na zbiornikach powierzchniowych wód stojących oraz 
wodach płynących Powiatu Wałeckiego.  

 
Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  
-Wpłynęła petycja Centralnego Ośrodka przygotowań olimpijskich , żeby jednak zmniejszyć moc 
silników do 30 KM wcześniej było do 90 KM, faktycznie osoby były takie które wykorzystywały w 
sposób nieprawidłowy. Często były konflikty pomiędzy tym,  którzy uprawiają sport wodne   a 
tym, i którzy używają  tych łodzi motorowych  o zasięgu 90 KM., a nawet z większą mocą tych 
łodzi używali. Podjęliśmy tą decyzję również na wniosek, mieszkańców którzy skarżyli się na to co 
dzieje się na tym jeziorze zmniejszyliśmy do 30 KM zostało tez określone w jakim czasie od 1 
czerwca do 30 września o godziny 8.00 do 20.00 tymi łodziami o mocy 30 KM pływać.   

 

Przemysław Maksymowicz-Wiceprzewodniczący Komisji  

-To tylko dotyczy Radunia tak? 

 
Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  
-Tak 

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod 
głosowanie zaopiniowanie  projektu uchwały. 

 
LICZBA OBECNYCH - 7 

GŁOSY ZA - 7 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz, Cezary Skrzypczak,  Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad.pkt.10.  

Sprawy bieżące 
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym punkcie  Przewodniczący Komisji  przeszedł do 
kolejnego. 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
- Przekazał informacje na temat sytuacji w powiecie zakażeniem wirusem Sars-COV-2 zakażeń  
w poprzednim tygodniu, najwięcej 16.04 – 28 , 14.04 – 35 z zmniejsza się ta sytuacja liczba 
przypadków śmiertelnych była 4 , będących na kwarantannie  296 osób , szczepienia  do 18.04 
8543  w tym 2039 drugą dawką. Uruchomiony zostanie Punkt Szczepień Powszechnych, który 
będzie działał w Wałeckim Centrum Kultury, będą 3 stanowiska dziennie będziemy wyszczepiać 
200 osób. Mamy przygotowanych pielęgniarki , ratowników i również lekarzy wspólnie z gminą 
miejską Wałcz i Powiatem Waleckim ten temat zrealizujemy na potrzeby naszego Powiatu zależy 
nam aby jak największa populację mieszkańców naszego powiatu wałeckiego zaszczepić.  

 
Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji ,  
-Jak sytuacja finansowa się przedstawia, jaki budżet czy dochody są normalne. 
 
Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  
- Jeżeli o wpływy środków finansowych z dochodów one są na poziomie przyzwoitym , mamy 
problem z oświatą , przygotowuje aby dołożyć 1,5 mln środków własnych  do oświaty. To jest ten 
problem z którym się poborykamy. Uczuliliśmy dyrektorów szkół aby szukać oszczędności. 
Uczniów jest mało a za 3 lata będzie absolwentów 185 uczniów, z całego powiatu ja się 
zastanawiam co ze szkołami za 3 lata zrobimy. Mamy 3 puste, a za chwile będziemy mieli na 
Budowlanych szkołę pustą. Szukamy rozwiązania jak ją zagospodarować w razie czego. Liceum 
ogólnokształcące jedne spokojnie bo ma 300 uczniów spokojnie możne jeszcze 150 przyjąć , nie 
ma potrzeby żeby drugie liceum było w RCKU skoro tam jest kształcenie zawodowe i tam można 
się skupić na kształceniu zawodowym. Tu jest problem, musimy się z tym zmierzyć i znaleźć 
rozwiązanie ono nie jest łatwe, to jest bardzo trudne. Subwencja jest zmniejszona , mniejsza 
uzyskaliśmy mniejsza subwencje niż w zeszłym roku. 
 
Andrzej Gostołek - Przewodniczący Komisji 
- Zapytał się o porządki przy obwodnicy 
 
Sławomir Rosiński – Kie3rownik GDDKiA w Wałczu 
- To ze droga S 10 na obwodnicy została odebrania nie znaczy ze zakończyły się wszystkie prace,  
Na niej do tej chwili się dzieje, jeżeli chodzi o porządki po Energopolu, w tej chwili prowadzone 
będzie zamówienie publiczne i wybierzemy firmę która będzie sprzątała bałagan po Energopolu 
Krótko mówiąc.  
 
Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  
- Panie Dyrektorze jakie jeszcze prace macie do wykonania na obwodnicy ? 
 
Sławomir Rosiński – Kie3rownik GDDKiA w Wałczu 
- Większości są to prace poprawkowe które wynikają  z tych wszystkich zapisów z protokołów 
odbiorowych plus dodatkowe rzeczy czyli sprzątanie po Energopolu, natomiast   
 
Jerzy Goszczyński – Członek Komisji 
- Przyznam szczerze że trochę ze zdziwieniem wysłuchałem tej informacji Pana Dyrektor tej 
króciutkiej która padła – że wynajmiemy firmę która będzie sprzątała po Energopolu , czy 
Energopol wykonując swoją inwestycję biorąc za to pieniądze nie miał obowiązku pozostawić po 
sobie porządku . 
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Sławomir Rosiński – Kie3rownik GDDKiA w Wałczu 
- Energopol tak  powinien zrobić wszystko, nie zrobił tego i to na prawdopodobnie skończy się w 
sądzie. To żeby teraz musimy to zrobić za to zapłacić  to jest jedna rzecz, a druga rzecz to jest 
wyegzekwowanie środków po przez sądów  lub nie wyegzekwowanie bo tak też się może zdarzyć 
od firmy Energopol.  
 
Jerzy Goszczyński – Członek Komisji 
- Pan Starosta poruszył temat Covidu, rozumiem że jutro będzie przedstawiciel Sanepidu i jutro 
będziemy mogli bardziej o tym porozmawiać ? czy również jest ktoś poproszony ze 107 szpitala 
wojskowego ponieważ tamta informacja dodana do informacji sanepidu dałaby pełny obraz w tej 
naszej sytuacji, a rodzi się  trochę pytań w związku z pandemia.  
 
Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  
- Myślę, że jeszcze można zaprosić Pana Dyrektora Sokołowskiego ewentualnie koordynatora 
który zajmuje się sprawami covidowymi w 107 Szpitalu Wojskowym.  
 

Ad. pkt. 11. 

Wolne wnioski i zapytania. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 

 

Ad. pkt. 12.  

Zakończenia posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 
Przewodniczący Komisji o godz. 1259 zamknął posiedzenie Komisji. 
 
* Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Załączniki do wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa 
Powiatowego w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.  

Przewodniczący Komisji Budżetu 

     i Rozwoju Gospodarczego 

 

    /-/ Andrzej Gostołek 

  

Protokołowała:  

Inspektor  

ds. obsługi Rady Powiatu 

/-/Kinga Kanduła 

 
 

 


